
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 117
van MARTINE FOURNIER
datum: 31 oktober 2019

aan LYDIA PEETERS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT EN OPENBARE WERKEN

De Vlaamse Waterweg nv  -  Studies

De Vlaamse Waterweg nv is momenteel bezig met heel wat onderzoek. Zo werd voor de 
Seine-Scheldeverbinding de eerste studie besteld in 2007. Momenteel zijn er volgens de 
website nog verschillende studies lopende, zoals waterbeschikbaarheid en 
verziltingaspecten; gevoeligheidsanalyse trafiekprognoses en maatschappelijke kosten-
batenanalyse; nulalternatief en andere modi; voorlopige afbakening; reservatiegebieden 
en de positie binnen het Vlaamse havenbeleid.

Ook met betrekking tot de overstromingen van de Dender (en het Sigmaplan) lopen er 
nog allerlei studies, zei de minister in de commissievergadering van eind oktober.

1. Welke studies zijn momenteel lopende bij De Vlaamse Waterweg nv? Per studie: 

a) Wat wordt er onderzocht?

b) Wanneer worden de resultaten verwacht?

c) Worden er nog bijkomende studies besteld?

2. Welke bijkomende studies plant de minister op dit moment?



LYDIA PEETERS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT EN OPENBARE WERKEN

ANTWOORD
op vraag nr. 117 van 31 oktober 2019
van MARTINE FOURNIER

1. Voor het antwoord verwijs ik naar bijlage 1.

2. Voor het antwoord verwijs ik naar bijlage 2.

BIJLAGEN

1. Overzicht lopende studies bij De Vlaamse Waterweg
2. Overzicht bijkomende studies bij De Vlaamse Waterweg

http://www.vlaamsparlement.be/link?id=9205
http://www.vlaamsparlement.be/link?id=9206

